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Dění v Austrálii se stále více dramatizuje a neočkovaní lidé jsou naháněni po ulici a k
vakcinaci jsou nucené i děti. Lockdown kvůli pár desítkám pozitivních vyvolává obrovskou nevoli
a mimo miliónové demonstrace uvažují řidiči kamiónů o blokaci největších měst. Ulice jsou prázdné,
hlídkující policisté pravděpodobně zhlédnuli instruktážní videa přivzatá z historických archívů
gestapa. Agresivní chování policistů se týká všech, kteří bez výhrady neuposlechli šílená nařízení
vlády. Místní už nepátrají po tom, co je zakázáno, jednodušší je hledat to málo, co zůstalo povoleno.

 

Ani sousední Nový Zéland neprojevuje příliš tolerance a kvůli stopovému množství
pozitivních vyhlašuje lockdown. Na Srí Lance se nesmí vycházet, případně jen pro nezbytný
nákup. To Francie připravila ve školách 7000 vakcinačních center, ve kterých mají být očkovány děti,
aniž by to rodiče mohli ovlivnit. Bude zajímavé sledovat, přežije li to Macrion, nebo skončí li pod
gilotinou. Ve Velké Británii dochází k propouštění zaměstnanců sociálních a zdravotnických zařízení,
kteří odmítli očkování. To samé čeká také Francii. Pokud se Vám zdá, že v Německu je relativní klid,
je to možná jen předvolební finta podobná té, kterou lze zaznamenat i u nás. Je tedy pravděpodobné,
že po volbách dojde i tady ke snaze dostat nás pod tlak. Policie je s vládou solidární a mladí nabušení
příslušníci postupně nahrazující starší kolegy si rádi vynutí předepsaný pořádek. Všimněte si, jak
stoupá arogance určité a převážně mladé části těchto ozbrojených složek.

Tlak na vakcinaci je neúnosný. Praktikům byla z části odebrána možnost dále očkovat, protože by
mohlo docházet k případům, kdy by lékař odmítající mantru neodkladnosti očkování mohl své
pacienty chránit a místo jedu jim aplikovat vitamínovou injekci, a tu s vakcínou píchnout do polštáře.
Strach lékařů z postihu je však natolik obrovský a riziko ztráty licence tak pravděpodobné, že to
prostě nejsou ochotni ani tak podstoupit a riskovat. Arogance ve vakcinačních centrech je zjevná,
takže snažit se domluvit na místě je nemožné. Vychází to z přemrštěných výdělků zdravotnického
personálu pracujícího brigádně v těchto centrech. Lékařská komora vedená grázlem v bílém plášti,
pod kterým má funebrácké kvádro, tedy Kubkem, vládne nad lékaři tvrdou rukou, a tito tedy
poslouchají jako hodinky. Výjimkou jsou stateční, kteří prohlásili, že nikdy nikoho vakcínou proti
covidu poškozovat nebudou. Těch je třeba si vážit, zvláště v případu, že jde o pediatry.

Podobná situace je u právníků. Jistě jste si povšimnuli, jak málo, respektive téměř žádní, jich nabízí
své služby postiženým po vakcinaci či pozůstalým po těch, kteří na její následky zemřeli. Což
umožňuje sběračům mrtvol tajit příčiny smrti, případně je svést třeba na pád ze skály. Nad právníky
stojí Advokátní komora a je vcelku pravděpodobné, že by se s takovými ze svého pohledu zběhy
rázně vypořádala. Těch pár statečných upozorňujícím na obrovskou míru bezpráví je středem zájmu
a již ubývají. Jsou umlčováni stejně jako rebelové mezi lékaři, kteří se postavili covidové mafii?
Jedním ze zásadních problémů, kde by dobrý právník s podporou komory uspěl, je informovaný
souhlas podepisovaný pod tlakem před samotnou vakcinací, stejně tak při možnosti nahlédnout do
smluv mezi výrobci vakcín a vládními obchodníky. Nákupčí porušují vše, co v obchodním vztahu
porušit lze a tyto smlouvy jsou jednoznačně pro stát nevýhodné, zatímco farmaceutické koncerny
nenesou žádnou odpovědnost. Jak je možné, že tyto smlouvy nejsou veřejně dostupné, když plno
jiných být musí?

Pokud uvažujete o vakcinaci z jakýchkoliv důvodů s výjimkou těch, kdy Vás do ní tlačí
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například zaměstnavatel hrozící vyhazovem a v tu chvíli jde o Vaše živobytí (čehož dotyčný
využívá a v podstatě Vás vydírá, což je opět práce pro právníky neochotné riskovat, navíc když vědí,
že soudci jdou na ruku státu a EU-viz smetení žaloby francouzských hasičů u soudu pro lidská práva
ve Štrasbourgu), měli byste vědět, že následky Vašeho špatného rozhodnutí mohou být nedozírné.
Pro zajímavost uvedeme pár příkladů. Vynecháme mnoho úmrtí spojených s vakcínami, které jsou
zapírány. Problémy s krví, infarkty, embolie, záněty srdečního svalu, to vše už je známé a jen
výjimečně zmiňované, nicméně extrémně se počtem navyšující i u dosud zdravých lidí. Zdrojem jsou
opět samotní lékaři veřejně se však bojící se vystupvat.

Sportovci na poslední letní olympiádě bojovali často s následky vakcinace. Ty nepůsobí jen na
tělesné zdraví, ale i na psychiku. Řada z nich jich pro špatné výsledky před tímto svátkem sportu do
Tokia ani nedorazila, jiní se potýkali se ztrátou formy, kterou sportovní lékaři připisují právě nedávné
vakcinaci. Naopak běžkyně Kristina Mäki, která v našich barvách zářila, očkovaná nebyla (neptejte
se na zdroje, prostě to stoprocentně víme). Díky krátké době po porodu a pravděpodobně
probíhajícímu kojení unikla povinnosti se očkovat a na olympijské trati měla na české poměry
fantastické výsledky. Po rozhovoru se sportovním lékařem a dalším odborníkem na biochemii
věnujícímu se sportovcům už víme, že po očkování Johnson&Johnson jsou sportovci minimálně měsíc
mimo možnost dosahovat špičkových výkonů, po Pfizeru a Moderně je to více, jak půl roku. Nedávno
jsme zmiňovali, že problémy Slavie při startu evropských pohárů mohou mít spojení s
proklamovanou vakcinací celého týmu. Jistě, možná jde o spekulaci, kterou nepopíráme, ale k úvaze
to je. Opět opakujeme, nejde jen o fyzickou stránku věci, ale kolísá i psychika. Ta je u profesionálů
velmi podstatná. Nyní je důležité najít způsob, jak vakcínu dostal z těla co nejrychleji ven a několik
přírodních receptů už se objevuje (např. čaj z jehličí borovice).

Lze očekávat, že i u nás a v sousedním Německu se brzy dočkáme přitvrzování a nechceme
li skončit stejně jako Australané, Francouzi či Kanaďané, je třeba se vzepřít. Opakujeme to
denně, mezitím přibývá propagandě a nátlaku podléhajících nově naočkovaných. Jsou místa, kde
výskyt odpůrců připomíná počet Robinsonů obývajících vlastní ostrůvek svobody. Tlak se zvyšuje a
odolat bude těžké, odměnou za to bude ochrana vlastního zdraví. Nevzdávejte to, ignorujte zjevný
výsměch již naočkovaných neschopných si přiznat, že možná udělali zásadní chybu, na kterou časem
doplatí. Nikdo, tedy ani největší odborníci netuší, co genová terapie udělá s lidstvem v budoucnosti.
Možná přežije, třeba se lidský organismus dokáže srovnat, ale prozatímní výsledky hovoří o opaku.
Vakcinace připomíná únik před divokou vosou skokem ze skály, pod kterou je sice vodní hladina, ale
nikdo netuší, jaká je tam hloubka. Jistě, vosa může svým žihadlem některé lidi zabít, ale skok dolů
může být smrtelný pro mnohem větší počet prchajících. My jen doufáme, že ne pro všechny.
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